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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna MARZANNA MAJEWSKA  

Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie ja mam jedno krótkie pytanie. W sprawozdaniu z 

pracy Pan Burmistrz powiedział, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami Kolei w sprawie 

przejścia przez tory od ul. Krańcowej. Chciałabym zapytać o ustalenia jakie zapadły na tym 

spotkaniu? Czy są szanse realne, żeby poprawić bezpieczeństwo mieszkańców, którzy muszą 

przechodzić przez tory od ul. Krańcowej? Dziękuję. 


